
 

 
 

 
 
STYREMØTE STORE BREVIK VELFORENING 
 
Møte: 08.04.2025 på Soon Visions kontor 
Deltakere: Lars (LR), Eskild (EU), Henning (HA), Morten (MB), Per Christian (PC), Thomas (TH), Kristine (KA) Aneta 
(AJ), Roger (RH), Jan Kristiansen (JK) 
Forfall:  
 

# Agenda/Tema Ansvar 
1 Godkjenning av referat fra styremøte 11.03.2025 

Referatet ble enstemmig godkjent. 
Legges ut på hjemmesiden innen 4 dager.  
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2 Årsmøte 
 
Årsrapportene fra alle feltene er ikke mottatt.  
 
Årsberetningen ble gjennomgått raskt, sendes ut for gjennomlesning før utsendelse av innkalling 
senest 15.04.  
 
Innkomne saker til årsmøtet ble behandlet: 

- Terneveien:  
Søknad om midler til beplantning av ny tujahekk etter at hekken er klippet ned.  
Hekken er i sin tid satt opp av privat beboer på velforeningens friområde.  
 
Innstilling:  
Styret ønsker ikke å sette opp ny hekk her. Styret vil støtte forlengelse av gjerdet. 
Innsynsskjerming må gjøres på egen eiendom, ikke på fellesarealene.  
Ikke ønskelig å samtykke til hekketablering på velforeningens fellesarealer.  
 

- Gråtrostveien:  
Ønsker purring på kommunen vedrørende asfaltering av veien. 
Henning var på befaring, tok bilder og vil melde det inn via kommunens 
meldingstjeneste. Saken er avsluttet før årsmøtet.   
 

- Rugdeveien:  
Forslag om reduksjon av kontingent for eneboliger i Rugdeveien, som følge av at de 
ikke har del av felles garasje- og parkeringsanlegg.  
 
Innstilling:  
Styret innstiller på at det innvilges reduksjon med 50% av medlemskontigenten for 
eneboliger i Rugdeveien med parkeringsplass på egen eiendom, med virkning fra og 
med 2026. Det presiseres at disse da frasier seg retten til å benytte felles garasje- og 
parkeringsanlegg.  
 

- Oppdatering av vedtekter i tråd med årsmøtevedtak i 2018 som ikke er endret:  
- Kasserer gjenopprettes som styremedlem 
- Budsjett for kommende regnskapsår vedtas på årsmøtet.  
- Forslag om ny ordlyd legges til å årberetningen.  

 
Innstilling: Ny ordlyd til § 4 og 5 vedtas slik den er lagt ved.  
 

- Eierskiftegebyr:  
Foreslås innført eierskiftegebyr ved eiendomsoverdragelser. Styret har en del arbeid 
knyttet til svar til meglere m.m. ifm. salg.  
Forslag om ny § i vedtektene fremmes i årsberetningen.  
 
Innstilling: Styret innstiller på at det innføres eierskiftegebyr ved 
eiendomsoverdragelser. Gebyrets størrelse fastsettes av styret.  
Ordlyden behandles på årsmøtet.  
 

- Garasjelag, oppdatering av vedtekter:  
Jobbes videre med dette i neste periode.  
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Vedtakelse av budsjett 
- Budsjettpost for Rugdeveien justeres, og det settes av budsjettmidler til dugnadsgruppa 
- Budsjettet legges frem på årsmøtet for vedtakelse.  

3 Fra dugnadsgruppa v/ Jan 
Befaring med arborist gjennomført i starten av april. 
Arboristen har markert verneverdige trær, og rapporten med 5 årsplan for anbefalinger til 
treskjøtsel, felling og beskjæring vil komme innen slutten av april.  
Styret kan kontakte arboristen dersom det er ønskelig å beskjære trær med ekstra vern, og så vil 
han ta saken videre med kommunen.  
 
Rapporten vil bli fulgt opp av dugnadsgruppa, når hekketiden er over. 
Dugnadsgruppa fikk noe opplæring i beskjæring av noen typer trær som også kan følges opp.  
 
Innspill fra dugnadsgruppa:  
Innkjøp av elektrisk motorsag til dugnadsgruppa og bruk på dugnader.  
Innspill om opprydding i «krattskogen» - ønsker bestilling av container  
 
Grill monteres på stranda innen kort tid 
 
Vannproblematikk Svaneveien/Dueveien.  
Styret er klar over problematikken, og Lars følger opp.  
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4 Søknad om oppføring av ny garasje på felt U 
Styret samtykker til oppføring av garasjen.  
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5 Innkomne saker (styreweb) 
Gjennomgang av postliste og saker som har kommet inn på styreweb og velets kontaktflater 
siden siste møte. Fordelt ansvar for å svare ut ubesvarte henvendelser 
 

- Spørsmål om etablering av kajakkstativ på Obos-stranda: 
Styret voterer og sier nei til plassering av slikt stativ på stranda.  
Lars gir tilbakemelding.  
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5 Orienteringssaker 
• Dugnadshelgen  

Morten må få beskjed om plassering av containere omgående 
Lån av oppmerkningsutstyr og annet utstyr avklares med dugnadsgruppa 
 

• NESTE STYREMØTE: 13. mai kl. 18-21 
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